
10 dages forespørgsel om den genåbning af Vesterbro Torv, som Rådmanden 
fra Teknik og Miljø har iværksat på trods af opbakning fra byrådet til 

projektet: 
 

1) Hvilken økonomi er der forbundet med at ophæve afspærringer, ensretninger 

mv og at pause arbejdet på Vesterbro Torv? 
 

2) Hvad vil det koste at genetablere afspærringer, ensretninger mv. når/hvis 
byrådet genbekræfter, at projektet skal fortsætte? 

 

 
Afsender: SFs byrådsgruppe - Liv Gro Jensen, Thomas Medom, Jan Ravn Christensen, 

Mette Bjerre og Katrine Vinther Nielsen. 
 
 

Bedste hilsner 
Liv Gro Jensen 
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